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 Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
25/06/2020  

 
TELE-MEETING (COVID-19) 

 
 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: G. Juwet (voorzitter), Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Paul Lagae, Dirk Cocquyt 
o Federation Volley Wallonie-Bruxelles : Daniel Van Daele, Frédéric Vandenbemden, Denis Van Bever 
o Commissies: Johan Somers (NOC-CNR), Arturo Di Giacomo (NSC-CAN),  

 
Verontschuldigd / Excusés: Johan Van Riet (BEACH), Claude Holvoet (LIGD) 
 
 
Verwelkoming van de nieuwe leden / souhaits de bienvenue pour les nouveaux members 
 

Guy JUWET verwelkomt vier nieuwe leden van de RvB die voorgedragen werden door de beide 
vleugels en net bekrachtigd  werden door de Algemene Vergadering.  
Voor Volley Vlaanderen : Paul Lagae( voorzitter Volley Limburg) en Dirk Cocquyt ( voorzitter Volley 
Oost-Vlaanderen) 
Voor FVWB : Frédérick Vandenbemden ( lid raad van bestuur FVWB) en Denis Van Bever ( voorzitter 
Volley Henegouwen)   
Alle deelnemers aan de vergadering stellen zich individueel voor en uiten de wens om te kunnen 
samenwerken in een positieve en constructieve geest. 
 
 
Guy JUWET accueille quatre nouveaux membres du conseil d'administration qui ont été nommés par les deux 
ailes et viennent d'être ratifiés par l'Assemblée Générale.  
Pour Volley Vlaanderen : Paul Lagae (président de Volley Limburg) et Dirk Cocquyt (président de Volley Oost 
Vlaanderen). 
Pour le FVWB : Frédérick Vandenbemden ( membre du conseil d'administration FVWB) et Denis Van Bever ( 
président Volley Hainaut)   
Tous les participants à la réunion se présentent individuellement et expriment le souhait de travailler ensemble 
dans un esprit positif et constructif. 
 
 
 

Commissies         Commissions 
 
 

1. BEACH (afwezig)  
 

1.1. Volley Belgium heeft op vraag van het team  
ingeschreven voor het EK U20 Heren in Brno (9-
13 september). Vermits het hier niet gaat om een 
nationaal geselecteerd team wordt niet financieel 
tussenbeide gekomen vanuit Volley Belgium. Dit 
jaar biedt het CEV echter uitzonderlijk en omwille 
van COVID-19 een tussenkomst in de reiskosten 
aan van 400 € die VB zal aanvragen ten behoeve 
van het team. Volley Vlaanderen bevestigt ook 
nooit financieel tussengekomen te zijn in 
dergelijke deelnames. 

 
 

 
1. BEACH (absent)  

 
1.1. A la demande de l’équipe, Volley Belgium a 

enregistré une équipe BVB pour les 
championnats d'Europe U20 Messieurs à Brno 
(9-13 septembre). Comme il ne s’agit pas d’une 
sélection nationale, il n'y aura pas d'intervention 
financière de Volley Belgium. Cette année, 
cependant, la CEV offre exceptionnellement et 
en raison de COVID-19 une intervention dans 
les frais de voyage de 400 € que VB sollicitera 
au nom de l'équipe. Volley Vlaanderen affirme 
de ne jamais intervenir financièrement dans des 
situations pareilles. 
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2. NOC (Johan Somers) 
 
2.1. De Supercup gaat dit jaar uitzonderlijk niet door 

omwille van de onzekerheid met betrekking tot 
organisatie omwille van de covid-maatregelen 
en omdat er dit jaar ook geen kampioenen 
werden aangeduid. 

2.2. Voorstel aanpassing competitiereglement LIGA 
HEREN : de federatie ontving eerder een 
voorstel vanwege de Liga Heren voor 
aanpassing van het competitiereglement 2020-
2021 voor de Liga Heren. De voorgestelde 
wijzigingen werden grondig besproken tijdens 
de raad van bestuur Volley Belgium van 19/05. 
De weerhouden voorgestelde wijzigingen 
worden gecommuniceerd naar de Liga. 

2.3.  ERRATA competitiereglement: Sinds de 
publicatie van het competitiereglement op 22 
mei werden nog verschillende kleinere 
onduidelijkheden en anomalieën opgemerkt : 
- punt 2.4.1: omschrijving dient herbekeken te 

worden; 
- punt 3.1.3: verschillen in de genoteerde uren 

in de NL-tekst en de FR-tekst. De raad van 
bestuur herbevestigt dat de wedstrijden op 
vrijdagavond moeten aanvangen ten 
laatste om 21h. 

-punt 8.1: alle wedstrijden in nationale 
competities worden geleid door minimaal 
twee scheidsrechters; 

- punt 6.2: omschrijving ‘wedstrijdblad’ :  
- alle clubs uit de nationale reeksen dienen zich 

te voorzien van individuele herbruikbare 
drinkbekers. In veel sporthallen is het 
gebruik van plastic flessen niet meer 
toegelaten en zal dus moeten overgestapt 
worden op individuele drinkbekers door de 
teams zelf mee te brengen.  

Volley Belgium zal alle besproken correcties en 
verduidelijkingen samen publiceren in een 
‘ERRATA’, na voorafgaande check door de 
juridische werkgroepen. 

2.4.  Aanpassing VolleySpike (o.a. om het platform te 
introduceren bij de reservematchen): de RvB 
vermoedt dat de aanpassing al gebeurde. Guy 
zal zich vergewissen. De raad beklemtoont dat 
interferentie tussen reserve – en 
hoofdwedstrijden vermeden dient te worden, en 
dat clubs voor de reservewedstrijden niet per sé 
over een tweede tablet dienen te beschikken, de 
app werkt ook op de GSM. 

 
 

2.5. Axis Guibertin : de LIGH en de club zijn het 
grondig oneens over de eventuele deelname van 
de club in de ligacompetitie en de 
onderhandelingen zijn verzuurd en vastgelopen. 
Guy en Daniel geven een uitvoerig relaas van 
hun ontmoetingen met de LIGH en de club.  
De raad besluit dat VB de club kan adviseren om 
het dossier voor te leggen aan het BAS. Die zou 
op 2-3 weken moeten kunnen besluiten. Doet de 

2. CNR (Johan Somers) 
 

2.1. Exceptionnellement, la Super Coupe n'aura pas 
lieu cette année vue l’incertitude par rapport à 
l’organisation causée par les mesures COVID 
et parce qu’aucun champion n’a été sacré 
 Cette année-ci. 

2.2. Proposition d’adaptation du règlement de 
compétition pour la Ligue Messieurs : la 
fédération a reçu une proposition de la Ligue 
Messieurs pour adapter le règlement de 
compétition 2020-2021 pour la Ligue 
Messieurs. Les propositions ont été discuté en 
profondeur lors du CA de Volley Belgium de 
19/05. Les amendements retenus seront 
communiqués à la Ligue. 

2.3.  ERRATA règlement de compétition : 
Depuis la publication du règlement de 
compétition le 22 mai, plusieurs petites 
ambiguïtés et anomalies ont été 
constatées  : 
-  point 2.4.1. : la description est à revoir 
- 3.1.3. : les heures indiquées en NL et F 

sont différentes. Le CA reconfirme que 
les matchs de vendredi soir doivent 
commencer au plus tard à 21h. 

 
- 8.1. : tous les matchs en compétition 

nationale sont menés par deux arbitres 
minimum 

- 6.2. : description "feuille de match" 
- tous les clubs des séries nationales doivent 

se munir de gourdes réutilisables et 
individuelles. En effet ; dans beaucoup de 
salles de sport l’utilisation des bouteilles en 
plastique n’est plus permise. Les équipes 
devront donc amener leur propres gourdes 
individuelles :  

Volley Belgium publiera les corrections et 
clarifications dans un "ERRATA", après 
contrôle préalable par les groupes de travail 
juridique. 

2.4.  Modification VolleySpike (e.a. pour introduire la 
plate-forme lors des matchs de réserve) : le CA 
soupçonne que la modification a déjà été 
effectuée. Guy s'en assurera. Le conseil 
d'administration souligne que les interférences 
entre les matchs des réserves et les matchs 
principaux doivent être évitées. Aussi, les clubs 
ne doivent pas nécessairement disposer d'une 
deuxième tablette pour les matchs des réserves, 
l'application fonctionnant également sur le 
téléphone portable. 

2.5. Axis Guibertin : la LIGH et le club sont en 
désaccord sur la participation éventuelle du club 
à la compétition de la ligue, les négociations ont 
aigri et sont arrivées au point mort. Guy et Daniel 
font un compte rendu détaillé de leurs rencontres 
avec la LIGH et le club.  
Le conseil décide que VB peut conseiller au club 
de soumettre le dossier à la CBAS, qui devrait 
pouvoir décider dans un délai de 2 à 3 semaines. 
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club dit niet of besluit het BAS in het nadeel van 
de club, dan vervoegt het team uitzonderlijk 
komend seizoen terug de serie NAT1. 
De raad vraagt ook dat er tegen volgend jaar 
duidelijke afspraken gemaakt worden over de 
inhoud, timing en werking van de 
licentiecommissie.  
 
 

2.6. Kalender Liga reeksen :  
 

-    Dames : Johan maakte het voorstel van de 
damesliga voor de reguliere competitie 
(startdatum 26/09-07/03). De formule van de 
Play Offs ligt nog niet vast. Deze moeten wel 
afgelopen zijn op uiterlijk 18/04. De raad pleit 
voor een zo eenvoudig mogelijke formule. 
Tegen de raad van bestuur VB augustus 2020 
dient de play-offformule volledig 
gecommuniceerd te worden door de Liga 
Dames. Clubs hebben tot einde juli 2020 de tijd 
om wedstrijdwijzigingen door te geven. 

 
-    Heren : tot vandaag werd nog geen voorstel van 

reguliere kalender noch play-offkalender 
overgemaakt door de Liga. Zij overwegen te 
starten op 26/09, absolute einddatum is ook hier 
18 april. 
De raad pleit voor een zo eenvoudig mogelijke 
formule. Tegen de raad van bestuur VB augustus 
2020 dient de play-offformule volledig 
gecommuniceerd te worden door de Liga Heren. 
Clubs hebben tot einde juli 2020 de tijd om 
wedstrijdwijzigingen door te geven. 

2.7. Kwartfinales beker : de liga’s vragen om te 
kunnen afwijken van het bekerreglement om de 
kwartfinales te kunnen organiseren met een 
heen- en terugmatch. De raad oordeelt negatief 
om zo het aantal wedstrijden in de hoogste reeks 
te kunnen beperken.  

 
2.8. Open/gesloten competitieformule Liga’s : de 

liga’s vragen (via de pers) om een gesloten 
formule, zonder daler. Dit gaat echter in tegen 
de basisregel van de competitie ‘de kampioen 
stijgt, de laatste daalt’, en zou een deel van de 
spanning uit de competitie halen.  De 
competities blijven dus open, met dien 
verstande dat de federatie erop zal toezien dat 
het aantal teams niet onder de 8 zakt. M.a.w. in 
dergelijk geval kan de achtste heropgevist 
worden als er geen stijger is. De raad deelt 
verder de aanbeveling van het BOIC (voor alle 
sporttakken) dat kwaliteit moet primeren over 
kwantiteit en dat men beter een competitie 
heeft met 8 goede ploegen dan met 10 ploegen 
van mindere kwaliteit.  

 
 

2.9. Fred meldt een probleem van laattijdige  
communicatie voor de lottrekking van de 
voorrondes van de beker. 

Si le club ne le fait pas ou si la CBAS se 
prononce en défaveur pour le club, l'équipe 
rejoindra la saison prochaine et de façon 
exceptionnelle la série NAT1. 
Le conseil demande aussi que des accords 
clairs soient conclus d'ici l'année prochaine sur 
le contenu, le timing et le fonctionnement de la 
commission des licences.  

 
2.6. calendrier des Ligues:  
 

-   Dames : Johan a fait la proposition de la ligue 
féminine pour la compétition régulière (date de 
début 26/09-07/03). La formule des Play Offs 
n'a pas encore été fixée. Elle doit être fixée au 
plus tard le 18/04. Le CA plaide pour une 
formule aussi simple que possible. Vers le 
conseil d'administration VB d’août 2020, la 
formule des PO doit être entièrement 
communiquée par la Ligue Dames. Les clubs 
ont jusqu'à la fin juillet 2020 pour communiquer 
les changements de matchs. 

 
-      Messieurs : jusqu'à présent aucune proposition 

de calendrier pour la compétition régulière ou 
les Play-Offs n'a été communiquée par la Ligue. 
Ils envisagent de commencer le 26/09, la 
compétition se termine au plus tard le 18 avril. 
Le CA plaide pour une formule aussi simple que 
possible. Vers le CA VB d’août 2020, la formule 
de play-off doit être communiquée en détail par 
la Ligue Messieurs. Les clubs ont jusqu'à la fin 
juillet 2020 pour communiquer les changements 
de matchs. 

2.7. Quarts de finale de la Coupe: les ligues 
demandent de pouvoir déroger aux règles de 
la coupe afin d'organiser les quarts de finale 
avec des matches aller et retour. Le conseil 
d'administration tient à la formule de match 
unique afin de limiter le nombre de matchs 
dans la série supérieure.  

2.8. Formule de compétition ouverte/fermée  des 
ligues : les ligues demandent (par presse 
interposée) une formule fermée, sans 
descendant. Cependant, telle formule va à 
l'encontre de la règle de base de la compétition 
"le champion monte, le dernier descend", et 
enlèverait une partie du suspense de la 
compétition.  Les ligues restent donc ouvertes, 
étant entendu que la fédération veillera à ce 
que le nombre d'équipes ne tombe pas en 
dessous de 8. En d'autres termes, le cas 
échéant le huitième peut être repêché s'il n'y a 
pas de montant. Le Conseil partage également 
la recommandation du COIB (pour tous les 
sports) que la qualité doit primer sur la quantité 
et qu’il faut mieux avoir une compétition avec 8 
bonnes équipes plutôt qu’avec 10 équipes de 
moindre qualité.  

2.9. Fred rapporte un problème de communication 
tardive lors du tirage au sort des préliminaires 
de la coupe. 
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2.10  Jean-Paul meldt aan Johan dat de damesliga 
vraagt om een grotere aanwezigheid in de 
vergaderingen van de damesliga. De raad van 
bestuur VB vraagt ook dat de damesliga 
aanwezig zou zijn in de 
commissievergaderingen voorafgaand aan de 
rvb Volley Belgium. 

2.11. Denis dringt aan op een snelle communicatie 
inzake de regels van stijgen / dalen. Dit zal 
gebeuren voor 01/09. 

 
3. NSC (Arturo Di Giacomo) 

 
3.1. Tien van de maximaal dertig toegelaten 

aanwezigen op de begrafenis van Jean-Pol 
Sohy vertegenwoordigden diverse takken van 
Volley Belgium. Voor de federatie is dit een 
duidelijke erkenning van de belangrijke plaats 
die Jean-Pol bekleedde in de federatie en 
omgekeerd.  

3.2. Scheidsrechter hebben tot 15/07 om zich bij het 
NSC in te schrijven voor volgend seizoen. 73% 
deed dit reeds. De VBRS bereidt een e-learning 
course voor die de SRs in augustus zal helpen 
om na de lange afwezigheid door COVID terug 
onder stoom te komen, met kennis van de 
Corona-protocols.  

3.3. De Liga Heren overweegt geen bijkomende 
challengesystemen aan te kopen. De bestaande 
systemen worden overgedragen aan drie clubs. 
De federatie betreurt dat een competitie waarin 
verschillende middelen ingezet worden 
aanleiding kan geven tot discussies. 

3.4. Er komen geen interviews met SRs voor of na de 
ligamatchen (zie RvB 19/05, punt 2.2.) 

 
3.5. COVID-protocollen : de vleugelfederaties zijn 

verantwoordelijk voor de uitwerking van de 
(geharmoniseerde) protocollen, in overleg met de 
provincies. De LIGH heeft een bijkomende 
complexiteit omwille van de specifieke eisen voor 
catering & VIP’s.  
De NSC suggereert : 

• Een goede omschrijving van de rol van 
de ballenrapers bij de ontsmetting van de 
ballen 

• Lijnrechters hoeven geen 
mondmaskers 

• Geen handen schudden bij de toss 
3.6. Commissarissen : Volley Vlaanderen stelde een 

nieuw voorstel van selectriecriteria op. Het RIO 
van Volley Belgium bevat reeds de 
overeengekomen voorwaarden.  Voorlopig 
bestaat het document enkel in het Nederlands. Het 
secretariaat VB zal het document vertalen en 
doorsturen naar FVWB, zodat het op de volgende 
RvB besproken kan worden. 

3.7. Fiscaliteit : Het grondwettelijk hof heeft de wet op 
het onbelast bijverdienen (verenigingswerk) 
ongrondwettelijk verklaard. Dat creëert grote 
verwarring, niet het minst bij de SRs. De dienst 
boekhouding van VV heeft nu fiscale fiches ‘2019’ 

2.10 Jean-Paul rapporte à Johan que la Ligue 
Dames demande une plus grande présence 
dans ses réunions. Le CA du VB demande 
également que la Ligue Dames soit présente 
dans les réunions des commissions précédant 
le CA Volley Belgium..  

 
2.11. Denis demande une communication rapide 

des règles monter/descendre. Elle se fera 
avant le 01/09. 

 
3. CNA (Arturo Di Giacomo) 

 
3.1. Dix des trente personnes maximum admises 

à assister aux funérailles de Jean-Pol Sohy 
représentaient différentes branches de Volley 
Belgium. Pour la fédération c’est 
unereconnaissance claire de la place 
importante que Jean-Pol occupait dans la 
fédération et vice versa.  

3.2. Les arbitres ont jusqu'au 15/07 pour s'inscrire 
auprès de la CNA pour la saison prochaine. 
73% l'ont déjà fait. La VBRS prépare un e-
learning course en août qui aidera les arbitres 
à se remettre dans le bain après la longue 
absence due au COVID, avec une 
connaissance des protocoles-Corona.  

3.3. La LIGH s'abstiendra d'acheter d'autres 
systèmes Challenge. Les systèmes en sa 
possession seront transférés à trois clubs. La 
fédération regrette qu’une compétition où 
plusieurs moyens sont déployés puisse 
conduire à des discussions. 

3.4. Il n'y aura pas d’interviews avec les arbitres 
avant ou après des matches de la ligue (voir 
CA 19/05, point 2.2). 

3.5. Protocoles COVID : les ailes sont 
responsables pour l'élaboration des protocoles 
(harmonisés), et cela en consultation avec les 
provinces. La LIGH est d’un niveau de 
complexité supérieur en raison des exigences 
spécifiques pour la restauration et les VIP.  
La CNA suggère : 

• Une bonne description du rôle des 
ramasseurs de balles dans la désinfection 
des ballons 

• Les jdl n'ont pas besoin de masque  

• Pas de poignée lors du toss 
3.6. Commissaires : Volley Vlaanderen a établi 

une nouvelle proposition de critères de 
sélection. Le ROI de Volley Belgium dispose 
déjà de conditions approuvées. Pour l'instant, 
le document n'existe qu'en néerlandais. Le 
secrétariat de VB traduira le document et le 
transmettra à la FVWB afin qu'il puisse être 
discuté lors du prochain conseil 
d'administration. 

3.7. Fiscalité : La cour constitutionnelle a déclaré 
inconstitutionnelle la loi sur les revenus 
supplémentaires non imposés (travail associatif). 
Cela crée une grande confusion, notamment 
chez les arbitres. Le service comptable de VV 
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opgesteld voor alle SRs, ook die van FVWB. Dat 
is laattijdig (vele belastingaangiften werden al 
ingediend) en ook in tegenspraak met eerdere 
afspraken.   
 
Jean-Paul bevestigt dat de fiches inderdaad te laat 
zijn, en heeft het boekhoudkantoor SBB (dat 
daarvoor verantwoordelijk is) nadrukkelijk 
gevraagd om ze volgend jaar ten laatste op 1 april 
klaar te hebben.  
 
 
Guy zal het college van voorzitters samenroepen, 
versterkt met de penningmeesters van de vleugels 
en Geert De Dobbeleer, om deze problematiek te 
bespreken.  Deze meeting zal zich ook buigen 
over mogelijke COVID-steunmaatregelen, het in 
het RIO voorziene auditcomité en de sponsoring 
(Ethias, Nationale Loterij). 
 

 
4. Liga Dames (afwezig) 
  

Niemand aanwezig vanwege de Liga Dames. De 
via mail bezorgde agendapunten werden door de 
Liga Dames niet gedeeld met de hele vergadering 
zodat deze ook niet besproken worden.  

 

vient d’établir les fiches fiscales "2019" pour tous 
les arbitres, y compris ceux de la FVWB. Cette 
mesure est tardive (de nombreuses déclarations 
d'impôts ont déjà été soumises) et contredit 
également les accords précédents.   
Jean-Paul confirme que les déclarations 
d'impôts en effet sont trop tardives.  Il a 
expressément demandé au bureau comptable 
SBB (en charge du dossier)  que l’année 
prochaine les fiches soient prêtes pour le 1er 
avril au plus tard.  

 
Guy convoquera le Collège des présidents, 
renforcé par les trésoriers des ailes et Geert De 
Dobbeleer, pour discuter de cette question.  
Cette réunion permettra également de discuter 
des éventuelles mesures de soutien de 
COVID, du comité d'audit prévu dans le ROI et 
les dossiers de sponsoring (Ethias, Loterie 
nationale). 

 
4.     Ligue Dames (absent) 

 
Personne de la Ligue Dames n’était présent au 
CA. Les points de l'ordre du jour envoyés par 
courrier n'ont pas été communiqués à l'ensemble 
de la réunion par la Ligue Dames, et ne sont donc 
pas abordés. 

 

 
Raad van Bestuur  
 

Conseil d’Administration 
 

  

 
1.  Besluiten Algemene Vergadering (25/06) 
 

Guy informeert de RvB dat de Algemene 
Vergadering unaniem stemde (18 stemmen) 
voor de aanduiding van Paul Lagae, Dirk 
Cocquyt, Frédérick Vandenbemden en Denis 
Van Bever als bestuurslid.  
 
 
De leden van de Algemene Vergadering, die 
omwille van de COVID-19 dit jaar deels via  
een geschreven procedure verliep, konden 
per mail ook hun commentaren en vragen 
indienen met betrekking tot het financieel 
verslag 2019 en het budget 2020.  Het 
secretariaat VB ontving geen commentaren, 
zodat de rekeningen 2019 en de begroting 
2020 als aanvaard kunnen worden 
beschouwd, en de bestuurders gekweten. 

 
Een mail met vragen en commentaren van Luc 
Declercq, die spijtig genoeg niet (tijdig) 
aankwam, zal door Claude alsnog beantwoord 
worden. De vraag van Luc betreft in fine het 
door de RIO voorziene auditcomité. De beide 
vleugels wordt gevraagd om een lid als intern 

 
1.  Résolutions de l'Assemblée Générale (25/06) 
 

Guy informe le conseil d'administration que 
l'assemblée générale a voté à l'unanimité (18 
voix) en faveur de la nomination de Paul 
Lagae, Dirk Cocquyt, Frédérick 
Vandenbemden et Denis Van Bever comme 
membres du conseil d'administration.  

 
Les membres de l'assemblée générale - qui 
se déroulait partiellement en procédure écrite 
en raison de la COVID-19 de cette année - 
ont également pu soumettre leurs 
commentaires et questions concernant le 
rapport financier 2019 et le budget 2020 par 
e-mail.  Le secrétariat du VB n'ayant reçu 
aucun commentaire, les comptes 2019 et le 
budget 2020 peuvent être considérés comme 
approuvés et les administrateurs déchargés. 

 
Un e-mail contenant les questions et 
commentaires de Luc Declercq, qui n'est 
malheureusement pas arrivé (à temps), sera 
quand même répondu par Claude. La 
question de Luc est au sujet du comité d'audit 
défini par le ROI. Les deux ailes sont invitées 
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auditor voor te stellen tegen volgende 
Algemene Vergadering ( augustus) zodat de 
werking van het auditcomité ( recent 
opgenomen in het RIO in 2019) kan opgestart 
worden. 

 
Het fysieke luik van de AV, nu gepland op 13 
augustus, wordt uitgesteld om gedelegeerden 
die dan op vakantie zijn toe te laten deze 
belangrijke meeting toch bij te wonen. 

 
 
2. Financiën 
 

2.1. Auditcomité : zie boven 
2.2. Jubileum : Claude vraagt de vleugels om hun 

voorstel in te dienen tegen volgende RvB, 
teneinde tot een gemeenschappelijk programma 
te komen.  Jean-Paul voegt hieraan toe dat de 
financiële input sowieso van de vleugels moeten 
komen gezien het beperkte budget van VB.  

2.3. Kosten kantoor : Claude en Guy onderzoeken 
pistes om de werkingskosten van het 
secretariaat Volley Belgium te drukken.  

 
 

3. Werking RCB 
 

Guy geeft een verslag van de RCB vergadering 
vorige week.  
 
De RCB werking verloopt helemaal niet vlot. De 
federatie zal het convenant naar letter en geest 
blijven respecteren maar ergert zich aan de 
constante verruiming van interpretaties vanwege 
de Liga. Recent werd (na weigering door de Liga 
gedurende vele weken) terug een RCB gehouden 
zoals voorzien in het convenant.  
 
De LIGH geeft toe te willen sleutelen aan het 
convenant. Zo zou meer gewicht gelegd moeten 
worden bij de voorzitters zodat de zware overleg 
en beslissingsstructuur van de federatie kan 
vermeden worden. Guy meldt dat een dergelijke 
werkwijze in strijd zou zijn met de werking van 
een federatie met zijn diverse commissies en 
vleugelfederaties.  Ook de samenwerking met de 
bemiddelaar wordt door de LIGH in vraag gesteld. 
De Raad pleit voor het behoud en een strikt 
respect van de conventie.  
 
 
De verdeling van de Europese tickets is sterk 
afhankelijk van het format dat CEV zal beslissen 
voor komend seizoen. De federatie hoopt op een 
gunstige uitkomst om zo te kunnen beschikken 
over drie Champions Leaguetickets bij de Heren. 
De vertegenwoordiging vanwege de federatie 
Volley Belgium binnen het CEV werkt hier 
maximaal aan. Begin juli valt de CEV-beslissing. 

 

à proposer un membre comme auditeur 
interne d'ici la prochaine assemblée générale 
( août ) afin que le fonctionnement du comité 
d'audit (récemment inclus dans le ROI en 
2019) puisse être lancé. 

 
La partie physique de l'AG, à ce moment 
prévue pour le 13 août, sera reportée afin de 
permettre aux délégués qui sont en vacances 
à ce moment-là d'assister à cette importante 
réunion. 

 
2. Finances 
 
2.1. Comité d'audit : voir ci-dessus 
2.2. Jubilé : Claude demande aux ailes de 

soumettre leur proposition au prochain 
conseil d'administration afin de parvenir à un 
programme commun.  Jean-Paul ajoute que 
l'apport financier devrait de toute façon venir 
des ailes, étant donné le budget limité de VB.  

2.3. Coût du secrétariat : Claude et Guy étudient 
les moyens de réduire les coûts de 
fonctionnement  du secrétariat de Volley 
Belgium.  

 
3. Fonctionnement du RCB 
 

Guy fait un compte-rendu de la réunion du RCB 
de la semaine dernière.  
 
Le fonctionnement RCB ne se déroule pas du 
tout sans heurts. La fédération continuera à 
respecter la lettre et l'esprit de la convention, 
mais elle est contrariée par les interprétations 
laxistes de la Ligue. Récemment (après de 
nombreuses semaines de refus par la Ligue), un 
RCB a pu être organisé à nouveau comme prévu 
dans la convention.  
La LIGH avoue vouloir amender la convention. 
De cette façon, la Ligue veut donner plus de 
pouvoirs aux présidents afin d'éviter la lourde 
structure de consultation et de décision de la 
fédération. Guy rapporte qu'une telle façon de 
travailler entrerait en conflit avec le 
fonctionnement d'une fédération, avec ses 
diverses commissions et ses ailes.  La 
coopération avec le médiateur est également 
remise en question par la LIGH. Le Conseil 
plaide pour la préservation et le strict respect de 
la convention.  
 
L’allocation des tickets européens dépend 
fortement du format que la CEV décidera pour la 
saison prochaine. La fédération espère une 
issue favorable afin d'obtenir trois tickets pour la 
Ligue des champions chez les Messieurs. Les 
représentants de  Volley Belgium au sein la CEV 
y travaille au maximum. La décision de la CEV 
sera prise au début du mois de juillet. 
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Rekening houdende met het EK U20 vraagt de 
federatie om haar competitie op te starten op 4 
oktober. De LIGH verkiest echter 26/09. Meerdere 
clubs uit Liga A Heren contacteerden hieromtrent 
de federatie met de vraag om dit aldus op te 
leggen. 

 
Guy zoekt een vervanger voor Luc Declercq, die 
ontslag genomen heeft uit de RCB en uit het 
bestuur VV. Claude is bereid de taak op zich te 
nemen.   
 

4. Varia 
 
Guy en Claude werken een voorstel uit tegen 
volgende raad van bestuur om de raden van 
bestuur zo efficiënt mogelijk te laten verlopen. 

 
 

Volgende vergadering  
 
Donderdag 16/07 - 19u30 – TELE-MEETING 

Compte tenu du Championnat d'Europe U20, la 
fédération demande la LIGH de débuter sa 
compétition le 4 octobre. Cependant, la LIGH 
préfère le 26/09. Plusieurs clubs de la Ligue 
Messieurs ont contacté la fédération à ce sujet 
avec la demande de l’imposer ainsi.  
 
Guy cherche un remplaçant pour Luc Declercq, 
qui a démissionné du RCB et du conseil 
d'administration de VV. Claude est prêt à 
assumer la place au RCB.   
 

4.  Divers 
 
Guy et Claude préparent une proposition d’ici le 
prochain CA afin d’accroître tant que possible 
l’efficacité des CA. 
 

 
Réunion suivante 
 
Jeudi 16/07 – 19h30 – TELE-MEETING 

 
verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 
 
 


